
1 

 

                       ROMANIA 

PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

 

 

PROCES  VERBAL  

 

 

          Incheiat astazi  21.07.2017  in sedinta  ordinara a Consiliului local al 

comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr 220 din 

14.07.2017. 

      Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, participand un numar de 10 

consilieri din 13. Lipsesc  d-nii  Adascalului Costel, Stacescu Constantin si 

Dogariu Constantin.  Participa  primarul comunei,   secretarul comunei, seful 

contabil al institutiei, functionarul public responsabil de achizitii . Participa de 

asemenea la aceasta  sedinta,  din partea presei locale un ziarist de la Ziar Tirgu 

Neamt. Presedintele de sedinta, d-l Mihut Ioan constata ca este indeplinit cvorumul 

pentru desfasurarea acesteia si  da citire ordinei de zi a sedintei. 

1.Proiect de hotarare privind  aprobarea  rectificarii bugetului local pentru anul 

2017.  

2.Proiect de hotarare privind aprobarea  atribuirii in folosinta gratuita si servitute 

catre DelGaz Grid S.A. a unei suprafete de 1 m.p. teren  apartinand domeniului 

public al comunei reprezentand teren necesar montarii unui Recloser in Derivatie 

20Kv in satul Cracaul Negru, comuna Cracaoani din LEA 20Kv Tirgu Neamt – 

Cracaoani. 

3.Proiect de hotarare privind  aprobarea modificarii tarifului stabilit pentru  

colectarea deseurilor provenite din gospodarii in sistem individual si adoptarea 

unor masuri pentru asigurarea salubrizarii comunei 

4.Proiect de hotarare pentru alegerea unui nou presedinte de sedinta pentru o 

perioada de 3 luni. 

5.Proiect de hotarare privind aprobarea completarii Programului anual al 

achizițiilor publice pentru anul 2017. 
6.Proiect de hotarare privind stabilirea salariilor pentru functiile publice si 

contractuale din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 

7. Prezentarea Raportului de activitate de catre viceprimarul comunei. 

8.Prezentarea raportului anual de activitate de catre consilierii locali. 

9.Intrebari-interpelari. 

Inainte de ase supune la vot ordinea de zi, d-l primar Petre Zamfir, urmare a 

solicitarii venite din partea d-lor consilieri,  solicita amanarea unui punct de pe 

ordinea de zi, si anume punctul 8 – prezentarea rapoartelor de activitate ale 

consilierilor locali.    
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Presedintele de sedinta supune la vot ordinea de zi cu amendamentul propus de 

catre d-l primar.   Se aproba cu unanimitate a consilierilor prezenti. Se supune la 

vot si procesul verbal de la sedinta anterioara. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

     Se trece  la discutarea primului punct inscris pe ordinea de zi: Proiect de 

hotarare privind  aprobarea  rectificarii bugetului local pentru anul 2017.  

 

      Ia cuvantul primarul  comunei care prezinta expunerea de motive a proiectului 

de hotarare,  aratand ca initierea  acestuia s-a facut urmare a solicitarii venite din 

partea Biroului financiar-contabil, fiind necesare fonduri pentru unei diferente la 

lucrarile executate la trotuarele din satul Cracaoani , pentru  cheltuielile de 

personal cu  salarizarea asistentului comunitar, precum si pentru acordarea 

vaucherelor de vacanta pentru functionarii din aparatul propriu, si plata costurilor 

cu auditul financiar. In acest sens se va diminua Fondul de rezerva la dispozitia 

autoritatilor locale pentru completarea sumelor necesare la capitolele deficitare 

mentionate mai sus. Ia cuvantul contabilul sef al institutiei care prezinta  raportul 

de specialitate si bugetul rectificat.  In continuare secretarul comunei  da citire  

proiectului de hotarare. Arata de asemenea ca cele 3 comisii de specialitate au dat 

in unanimitate aviz favorabil  pentru acest proiect.  Presedintele de sedinta invita d-

nii consilieri la discutii pe marginea acestui proiect.    

    Nemaifiind alte discutii il supune la vot . Se aproba cu unanimitate.  

   Se trece la urmatorul proiect de hotarare:  Proiect de hotarare privind aprobarea  

atribuirii in folosinta gratuita si servitute catre DelGaz Grid S.A. a unei suprafete 

de 1 m.p. teren  apartinand domeniului public al comunei reprezentand teren 

necesar montarii unui Recloser in Derivatie 20Kv in satul Cracaul Negru, comuna 

Cracaoani din LEA 20Kv Tirgu Neamt – Cracaoani. 

 Ia cuvantul secretarul  comunei care arata ca documentatia depusa  de catre 

societatea care  a solicitat pentru Delgrid GAZ (fost E ON) dreptul de servitate si 

uz pentru 1 m.p. nu este completa,  motiv pentru care compartimentul urbanism a 

propus amanarea discutarii si aprobarii acestei solicitari. Pentru aceste motive 

secretarul comunei propune amanarea pentru sedinta urmatoare a discutarii acestui 

proiect de hotarare. Presedintele de sedinta supune la vot aceasta propunere. Se 

aproba cu unanimitate de voturi.  

    Se trece in continuare la  discutarea urmatorului proiect de hotarare inscris pe 

ordinea de zi: Proiect de hotarare privind  aprobarea modificarii tarifului stabilit 

pentru  colectarea deseurilor provenite din gospodarii in sistem individual si 

adoptarea unor masuri pentru asigurarea salubrizarii comunei. 

Ia cuvantul primarul comunei care arata ca a fost initiat acest proiect urmare a 

solicitarii venite din partea S.C.Rossal srl Roman, concesionar al Serviciului de 

salubritate in  Zona 3 Tirgu Neamt precum si a solicitarii A.D.I. ECONEAMT prin 
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adresa 323 din 25.07.2017. Ia cuvantul apoi responsabilul pentru mediu si deseuri 

la nivelul UAT Cracaoani,  d-l Carcea Iustin, care prezinta Raportul de specialitate 

la acest proiect de hotarare, aratand ca este necesara stabilirea prin hotarare a 

Consiliului local, pe langa  tariful perceput pentru prestarea serviciului de 

salubritate  catre  utilizatorii casnici si a unei taxe speciale  de salubritate pentru 

persoanele fizice si juridice care nu vor incheia contract cu operatorul de 

salubritate. E necesara de asemenea si reglementarea  modului de stabilire si  

incasare a acestei taxe speciale, stabilirea unor facilitati in concordanta  cu 

prevederile legale in vigoare, modul de prestare a serviciului de salubritate  la 

institutia primariei si a scolilor de pe raza comunei de catre operatorul de 

salubritate. In continuare presedintele de sedinta da cuvantul  secretarului comunei 

care da citire proiectului de hotarare aratand ca acesta a primit avizul favorabil al 

celor 3 comisii de specialitate ale Consiliului local. Presedintele de sedinta intreaba 

apoi daca sant intrebari sau discutii pe marginea acestui proiect de hotarare. 

Deoarece nu sant il supune la vot. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se trece in continuare la  discutarea urmatorului proiect de hotarare inscris pe 

ordinea de zi: Proiect de hotarare pentru alegerea unui nou presedinte de sedinta 

pentru o perioada de 3 luni. Ia cuvantul secretarul comunei care arata ca mandatul 

actualului presedinte de sedinta expira in aceasta luna motiv pentru care in 

conformitate cu Regulamentul de organizare si functionare a Consiliului local 

Cracaoani este necesara alegerea unui nou presedinta de sedinta pentru o perioada 

de 3 luni. Prin proiectul de hotarare, avizat favorabil de comisiile de specialitate,  

primarul comunei a propus pe doamna Raclariu Adina – Cristina. Presedintele de 

sedinta intreaba daca mai sant si alte propuneri. Doamna Raclariu Adina arata ca 

este onorata de propunere dar intrucat in luna august nu va fi in localitate,  solicita  

sa fie facuta o alta propunere pentru functia de presedinte de sedinta. Itrucat  nu se 

fac alte propuneri, d-l primar propune pe d-l Nita Vasile. Acesta arata ca nici el nu 

va fi disponibil jumatate din luna august, dar spera  sa fie present in cazul unei 

convocari. Nemaifiind alte discutii se supune la vot propunerea facuta. Se aproba 

cu unanimitate de voturi. 

Se trece in continuare la  discutarea urmatorului proiect de hotarare inscris pe 

ordinea de zi: Proiect de hotarare pentru aprobarea completarii Programului anual 

al achizițiilor publice pentru anul 2017. 

Ia cuvantul responsabilul pentru achizitii, prezinta raportul de specialitate , aratand 

apoi ca primarul comunei a initiat acest proiect de hotarare urmare a necesitatii 

completarii  Programului anual de achizitii cu inca 4 puncte respectiv – executarea 

de lucrari suplimentare, pentru investitita “Refacere trotuare-sat Cracaoani; servicii 

de audit intern la nivelul primariei;reparatii curente la drumurile comunale; 

achizitia de tichete de vacanta prevazute pentru personalul din primarie. 
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    Ia cuvantul secretarul comunei care prezinta proiectul propriuzis , aratand ca 

acesta are avizul favorabil al comisiilor de specialitate. Presedintele de sedinta 

intreaba daca sant alte discutii pe marginea materialelor prezentate la acest punct 

pe ordinea de zi.Ia cuvantul d-l primar care arata ca drumurile comunale nu au fost 

reabilitate decat in primavara cu putin balast din prundul Cracaului. E necesara o 

reabilitare mai consistenta si de calitate pentru confortul cetatenilor care le 

folosesc. 

  Nemaifiind alte discutii sau intrebari, presedintele de sedinta supune la vot 

proiectul de hotarare in forma prezentata: se aproba cu unanimitate de voturi. 

   

  Se trece in continuare la ultimul proiect de hotarare inscris pe ordinea de zi 

respectiv - proiect de hotarare privind stabilirea salariilor pentru functiile publice si 

contractuale din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 

Ia cuvantul primarul comunei aratand ca, urmare a aparitiei Legii nr. 153/2017 –
noua lege a salarizarii personalului platit din fonduri publice  in calitate de 

ordonator principal de credite , a initiat acest proiect de hotarare prin care se 

propun spre aprobare autoritatii deliberative  noua grila de salarii pentru 

functionarii din aparatul de specialitate al primarului. Domnia sa arata ca a propus 

ca salariile sa ramana la acelasi cuantum  existent  in luna precedenta. Ia cavintul  

si sefa Biroului financiar-contabil achizitii publice si resurse umane aratand ca 

noile salarii au fost stabilite cu respectarea prevederilor legale,  cu singura 

mentiune ca incepand cu aceasta luna nu se mai adauga la salariul brut de baza   

sporul pentru conditii vatamatoare. Da citire apoi raportului de specialitate si  

proiectului de hotarare, avizat favorabil de comisiile de specialitate ale consiliului 

local. 

 Presedintele de sedinta intreaba daca mai sant si alte discutii pe marginea acestui 

proiect. Doamna  Homorozan Elena  arata ca salarii sant bune chiar daca sant in 

cuantum brut si de aici se vor face retinerile pentru contributii si impozitul de 16%. 

Domnia sa intreaba  cum se va calcula indemnizatia consilierilor locali. Doamna 

sef contabil arata ca aceasta se va calcula asa cum este prevazut in lege, repectiv 

pana  la 10 % pentru numarul maxim de sedinte permis de lege.  D-l consilier 

Andrisoaia Vasile intreaba daca sumele prezentate contin si sporul de vechime al 

fiecarui salariat dupa caz. Doamna contabila raspunde  afirmativ.  Nemaifiind alte 

discutii presedintele de sedinta  supune la vot proiectul de hotarare avizat favorabil 

de comisiile de specialitate. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

 Se trece la urmatorul punct pe ordinea de zi : Prezentarea Raportului de activitate 

de catre viceprimarul comunei. Ia cuvantul d-l vice Amarinei Gheorghe care 

prezinta  plenului raportul  pentru activitatea desfasurata de la alegerile locale din 

iunie 2016 si pana in prezent. Presedintele de sedinta intreaba daca sant discutii pe 

marginea materialului prezentat. Doamna Homorozan Elena arata ca activitatea 
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vicelui este buna dar ca intotdeauna este loc de mai bine. O activitate importanta 

care se regaseste in portofoliul vicelui este cea  referitoare la curatenia comunei. 

Vicele isi da silinta, dar cetatenii comunei, mai précis o parte din ei s-au invatat sa 

la faca altcineva curatenia. Ia cuvantul si d-l primar, care arata ca pentru  

activitatea vicelui nu are cuvinte de lauda, dar asta nu inseamna ca activitatea nu e 

buna.  Domnia sa ca primar, este preocupat de curatenia comunei, si chiar daca pe 

viceprimar il deranjeaza acest lucru el ii va atrage permanent atentia. 

  Nemaifiind discutii la acest punct se trece la ultimul punct inscris pe ordinea de 

zi: Intrebari- interpelari. Ia cuvantul d-l primar si arata ca din proiectele propuse 

catre Ministerul Dezvoltarii, asa cum déjà se stie a primit aviz favorabil cel cu 

costurile cele mai mari respective cel privind asfaltarea drumului comunal DC 164 

pe sectorul cuprins intre Magazia si Mitocul Balan. Urmeaza ca in scurt timp sa fie 

semnate si documentele necesare la Ministerul Dezvoltarii.  Domnia sa considera 

necesar ca cu creditul ce se va lua anul urmator sa fie continuata asfaltarea acestui 

drum astfel incat sa fie finalizata si partea de jos care trece prin fata fostului 

magazin al cooperatiei pana la troita dinspre intrarea in sat dinspre Magazia. Exista 

o problema in acest sat in sensul ca sant cetateni care si-au extins gospodaria inspre 

drumul public creeand probleme constructorului care nu poate executa rigole si 

santurile corespunzatoare.  Mai arata ca pe data de  4 septembrie va avea loc o 

noua editie a zilelor comunei Cracaoani, la care sant invitati toti domnii consilieri.    

Nemaifiind alte discutii sau intrebari presedintele de sedinta multumeste tuturor 

pentru prezenta si declara inchise lucrarile sedintei. 

    Drept pentru care s-a incheiat prezentul process verbal. 

 

     PRESEDINTE DE SEDINTA                                    SECRETAR 

               MIHUT   IOAN                                          URSACHE   FLORIN 

 

 

 


